
                  OBEC ŠTITÁRE, PRI PRAMENI 125/14, 951 01 ŠTITÁRE 

 

Z Á P I S N I C A 

ZO 7.  ZASADNUTIA OBECNÉHO ZASTUPITEĽSTVA, 

konaného dňa 05. októbra 2015 

 

 

Miesto konania:  Spoločenský dom Štitáre 

 

K bodu č.1  Zahájenie 

Pracovnú časť riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Štitároch otvorila starostka 

obce Štitáre Ing. Zuzana Vinkovičová, ktorá zároveň privítala všetkých prítomných. 

Starostka obce oboznámila prítomných s programom 7. zasadnutia Obecného zastupiteľstva 

v Štitároch. Zároveň konštatovala, že podľa prezenčnej listiny sú na zasadnutí prítomný 4 

poslanci, to znamená, že obecné zastupiteľstvo je  uznášania schopné. Návrh programu 

zasadnutia obecného zastupiteľstva bol zverejnený obvyklým spôsobom a poslancom 

doručený spolu s pozvánkou na 7. zasadnutie obecného zastupiteľstva. 

 

K bodu č. 2.: 

Starostka za overovateľov a zapisovateľa zápisnice z rokovania OZ navrhla 

poslancov: 

 p. poslankyňa:  Bc. Milota Magová 

 p. poslanca:   Peter Hörik 

 

a za zapisovateľku zápisnice :  Valéria Nagyová 

Starostka vyzvala poslancov obecného zastupiteľstva na pripomienky alebo 

pozmeňujúci návrh, pričom pripomienky ani pozmeňujúci návrh neboli vznesené a dala 

hlasovať o návrhu  určenia poslancov za overovateľov a zapisovateľa zápisnice. 

 

Hlasovanie: 

počet prítomných poslancov - 4 

za – 4 – Ing. Stanislav Brath,  Peter Hörik, Bc. Milota Magová, Ing. Daniel Pindeš 

proti  – 0  

zdržal sa – 0 

 

Starostka konštatovala, že poslanci Bc. Milota Magová  a Peter Hörik   boli schválení 

ako overovatelia zápisnice a p. Valéria Nagyová ako zapisovateľka zápisnice.  

 

Starostka ďalej predložila návrh na vytvorenie návrhovej komisie, ktorá bude dozerať 

na hlasovanie o uzneseniach počas celého rokovania a priebežne písomne spracovávať 

uznesenia prijaté k jednotlivým bodom rokovania. Odporučila ju zriadiť z poslancov 

obecného zastupiteľstva v tomto zložení: predseda návrhovej komisie : Ing. Daniel Pindeš a 

člen návrhovej komisie: Ing. Jozef Cilling. 



 

Starostka vyzvala poslancov obecného zastupiteľstva na pripomienky alebo 

pozmeňujúci návrh, pričom pripomienky ani pozmeňujúci návrh neboli vznesené a dala 

hlasovať o návrh na vytvorenie návrhovej komisie. 

 

Hlasovanie: 

počet prítomných poslancov – 4 

za  - 4 -    Ing. Brath Stanislav,  Peter Hörik, Bc. Milota Magová, Ing. Daniel Pindeš 

proti  –  0  

zdržal sa – 0 

 

Starostka konštatovala, že p. poslanec Ing. Daniel Pindeš bol schválený ako predseda 

návrhovej komisie a  p. poslanec Ing. Jozef Cilling za člena. Zároveň požiadala predsedu 

a člena návrhovej komisie, aby začali svoju činnosť. 

 

K bodu č. 3: Schvaľovanie programu OZ: 

Starostka predstavila prítomným program  7. zasadnutia OZ na deň 05.10.2015 

s nasledujúcimi bodmi: 

 

1. Zahájenie               

2. Voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice a zapisovateľky 

3. Odsúhlasenie programu 

4. Interpelácia 

5. Žiadosť o súhlas k zriadeniu vecného bremena a o podpis zmluvy o budúcej zmluve 

o zriadení vecného bremena na parc. č. 920/68, voči Západoslovenská distribučná, a.s. 

6. Žiadosť MŠ o zvýšenie príspevku 

7. Odsúhlasenie kúpnej zmluvy na parc. č. 870/83, 870/84, 870/85 a 870/86 na základe 

zmluvy o budúcej kúpnej zmluve 

8. Odsúhlasenie kúpnej zmluvy na parc. č. 886/9 na základe zmluvy o budúcej kúpnej 

zmluve 

9. Odsúhlasenie kúpnej zmluvy na parc. č. 240/41 

10. Výstavba multifunkčného ihriska 

11. Rozšírenie obecného vodovodu na Pohranickej ulici 

12. Odsúhlasenie PHSR na roky 2015 – 2020 

13. Informácia o prijatej dotácii na merač rýchlosti 

14. Žiadosť o dotáciu  NSK 

15. Žiadosť o dotáciu ČOV 

16. Rôzne  

17. Diskusia 

18. Odsúhlasenie prijatých uznesení 

19. Záver 

 

Starostka vyzvala poslancov obecného zastupiteľstva na pripomienky alebo 

pozmeňujúci návrh k programu OZ. 

 

Program sa dopĺňa o bod č. 13 – schválenie bezpečnostného štatútu obce Štitáre 

s prislúchajúcimi smernicami. Ostatné body programu sa posúvajú vzostupne. 

 

Starostka dala hlasovať o schválenie programu OZ so zmeneným programom ako 

celkom, vrátane zmien. 



 

Hlasovanie: 

počet prítomných poslancov – 4 

za  -   4 -   Ing. Stanislav Brath,  Peter Hörik, Bc. Milota Magová, Ing. Daniel Pindeš 

proti  – 0  

zdržal sa – 0 

 

Starostka konštatovala, že návrh doplnenia programu o bod 13. schválenie 

bezpečnostného štatútu obce Štitáre s prislúchajúcimi smernicami  bol schválený. 

 

 

K bodu č. 4.: 

 

Starostka vyzvala poslancov obecného zastupiteľstva na príspevok k uvedenému 

bodu. 

          Starostka konštatovala, že k bodu interpelácia poslanci nemali žiadny príspevok. 

 

 

K bodu č. 5.: 

 

Starostka informovala prítomných o prijatej žiadosti Západoslovenská distribučná, 

a.s. Bratislava v zastúpení Helpinvest na zriadenie vecného bremena a podpis zmluvy 

o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena na parcele registra „C“ č. 920/68 – orná pôda 

o výmere 1335 m2 vo vlastníctve Obce Štitáre, zapísaná na LV č. 1 Okresného úradu v Nitre, 

katastrálny odbor, k.ú. Dolné Štitáre. 

 

Starostka vyzvala poslancov obecného zastupiteľstva na pripomienky alebo 

pozmeňujúci návrh, pričom pripomienky ani pozmeňujúci návrh neboli vznesené a dala 

hlasovať o žiadosti Západoslovenská distribučná, a.s. Bratislava v zastúpení Helpinvest na 

zriadenie vecného bremena a podpis zmluvy o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena. 

 

Hlasovanie: 

počet prítomných poslancov - 4 

za – 4 – Ing. Stanislav Brath,  Peter Hörik, Bc. Milota Magová, Ing. Daniel Pindeš 

proti  – 0  

zdržal sa – 0 

 

Starostka konštatovala, že žiadosť Západoslovenská distribučná, a.s. Bratislava 

v zastúpení Helpinvest na zriadenie vecného bremena a podpis zmluvy o budúcej zmluve 

o zriadení vecného bremena na parcele registra „C“ č. 920/68 – orná pôda o výmere 1335 m2 

vo vlastníctve Obce Štitáre, zapísaná na LV č. 1 Okresného úradu v Nitre, katastrálny odbor, 

k.ú. Dolné Štitáre bola schválená. 

  

 

K bodu č. 6.: 

 

Starostka informovala prítomných o prijatej žiadosti z Materskej školy Štitáre 

o zvýšenie príspevku na čiastočnú úhradu nákladov spojených s predprimárnym vzdelávaním 

na 15 €/na jedno dieťa, nakoľko sa neustále zvyšujú náklady spojené s materskou školou. 

 



Starostka vyzvala poslancov obecného zastupiteľstva na pripomienky alebo 

pozmeňujúci návrh. 

 

Poslanec Ing. Stanislav Brath – o akú čiastku je potrebné zvýšiť príjem na dieťa 

v materskej škole. Navrhujem nemeniť výšku príspevku na dieťa a rozdiel chýbajúcich 

finančných prostriedkov vykryť z rozpočtu obce. 

 

A/ Starostka dala hlasovať o návrh zvýšenia príspevku na 15 €/na jedno dieťa. 

 

Hlasovanie: 

počet prítomných poslancov - 4 

za – 1 –Bc. Milota Magová 

proti  – 1 – Ing. Stanislav Brath 

zdržal sa – 2 – Ing. Daniel Pindeš, Peter Hörik 

 

Starostka konštatovala, že žiadosť Materskej školy Štitáre o zvýšenie príspevku na 

čiastočnú úhradu nákladov spojených s predprimárnym vzdelávaním na 15 €/na jedno dieťa 

nebola schválená. 

 

B/ Starostka dala hlasovať o návrh poslanca Ing. Bratha Stanislava ponechať výšku 

príspevku 10 €/na jedno dieťa. 

 

Hlasovanie: 

počet prítomných poslancov - 4 

za – 2 – Ing. Daniel Pindeš, Ing. Stanislav Brath 

proti  – 1 – Bc. Milota Magová 

zdržal sa – 1 – Peter Hörik 

 

Starostka konštatovala, že návrh nezmeniť výšku príspevku 10 €/na jedno dieťa bol 

schválený. 

 

C/ Starostka dala hlasovať o návrh vykryť chýbajúce finančné prostriedky na materskú školu 

Štitáre z rozpočtu obce. 

 

Hlasovanie: 

počet prítomných poslancov - 4 

za – 4 – Ing. Daniel Pindeš, Ing. Stanislav Brath, Bc. Milota Magová, Peter Hörik 

proti  – 0  

zdržal sa – 0  

 

 

K bodu č. 7.: 
 

Starostka predložila poslancom na odsúhlasenie kúpnu zmluvu na  parcely registra „C“ č. 

870/83 – trvalý trávnatý porast o výmere  840 m2, č. 870/84 – zastavaná plocha a nádvorie 

o výmere 29 m2, č. 870/85 – ostatná plocha o výmere 575 m2 a č. 870/86 – zastavaná plocha 

a nádvorie o výmere 59 m2 zapísané na LV č. 1705 Okresného úradu v Nitre, katastrálny 

odbor, k.ú. Dolné Štitáre v podielovom spoluvlastníctve Šranková Erika ½ a Blehová Mária ½ 

v prospech obce Štitáre za cenu 11,47 € za m2 na základe odsúhlasenej zmluvy o budúcej 

kúpnej zmluve.  



 

Starostka vyzvala poslancov obecného zastupiteľstva na pripomienky alebo 

pozmeňujúci návrh, pričom pripomienky ani pozmeňujúci návrh neboli vznesené a dala 

hlasovať o schválenie kúpnej zmluvy. 

 

Hlasovanie: 

počet prítomných poslancov - 4 

za – 3 –Peter Hörik, Bc. Milota Magová, Ing. Daniel Pindeš 

proti  – 0  

zdržal sa – 1 – Ing. Stanislav Brath 

 

Starostka konštatovala, že kúpna zmluva na  parcely registra „C“ č. 870/83 – trvalý trávnatý 

porast o výmere  840 m2, č. 870/84 – zastavaná plocha a nádvorie o výmere 29 m2, č. 870/85 

– ostatná plocha o výmere 575 m2 a č. 870/86 – zastavaná plocha a nádvorie o výmere 59 m2 

zapísané na LV č. 1705 Okresného úradu v Nitre, katastrálny odbor, k.ú. Dolné Štitáre 

v podielovom spoluvlastníctve Šranková Erika ½ a Blehová Mária ½ v prospech obce Štitáre 

za cenu 11,47 € za m2 na základe odsúhlasenej zmluvy o budúcej kúpnej zmluve bola 

schválená. 

 

 

K bodu č. 8.: 

 

Starostka predložila poslancom na odsúhlasenie kúpnu zmluvu na  spoluvlastnícky podiel ½ 

parcely registra „E“ č. 886/9 – trvalý trávnatý porast o výmere  1723 m2, zapísaná na LV 

1840 Okresného úradu Nitra, katastrálny odbor, k.ú. Dolné Štitáre, kde spoluvlastnícky podiel 

p. Borbélyovej Terézie je 861,5 m2 v prospech obce Štitáre za cenu 11,47 € za m2 na základe 

odsúhlasenej zmluvy o budúcej kúpnej zmluve.  

 

Starostka vyzvala poslancov obecného zastupiteľstva na pripomienky alebo 

pozmeňujúci návrh, pričom pripomienky ani pozmeňujúci návrh neboli vznesené a dala 

hlasovať o schválenie kúpnej zmluvy. 

 

Hlasovanie: 

počet prítomných poslancov - 4 

za – 3 –Peter Hörik, Bc. Milota Magová, Ing. Daniel Pindeš 

proti  – 0  

zdržal sa – 1 – Ing. Stanislav Brath 

 

Starostka konštatovala, že kúpna zmluva na  spoluvlastnícky podiel ½ parcely registra „E“ č. 

886/9 – trvalý trávnatý porast o výmere  1723 m2, zapísaná na LV 1840 Okresného úradu 

Nitra, katastrálny odbor, k.ú. Dolné Štitáre, kde spoluvlastnícky podiel p. Borbélyovej Terézie 

je 861,5 m2 v prospech obce Štitáre za cenu 11,47 € za m2 na základe odsúhlasenej zmluvy 

o budúcej kúpnej zmluve bola schválená. 

 

 

K bodu č. 9.: 
 

Starostka informovala prítomných o priebehu a výsledku vyhlásenej verejnej obchodnej 

súťaže, ktorá bola vyhlásená obecným zastupiteľstvom uznesením č. 54/2015 zo dňa 



03.08.2015. Všetky podklady, zápisnica zo zasadnutia výberovej komisie a výsledky verejnej 

obchodnej súťaže sú k nahliadnutiu na obecnom úrade. 

Starostka predložila obecnému zastupiteľstvu na schválenie kúpnu zmluvu víťaza na základe 

výsledku verejnej obchodnej súťaže na odpredaj parcely registra „C“ č. 240/41 o celkovej 

výmere 264 m2.  

 

Starostka vyzvala poslancov obecného zastupiteľstva na pripomienky alebo 

pozmeňujúci návrh, pričom pripomienky ani pozmeňujúci návrh neboli vznesené a dala 

hlasovať o schválenie kúpnej zmluvy. 

 

Hlasovanie: 

počet prítomných poslancov - 4 

za – 3 –Peter Hörik, Bc. Milota Magová, Ing. Daniel Pindeš 

proti  – – 1 – Ing. Stanislav Brath   

zdržal sa – 0 

 

Starostka konštatovala, že kúpna zmluva víťaza na základe výsledku verejnej obchodnej 

súťaže na odpredaj parcely registra „C“ č. 240/41 o celkovej výmere 264 m2 bola schválená. 

 

 

k bodu č. 10.: 

 

Starostka informovala prítomných, že bola prijatá a podpísaná zmluva na dotáciu na 

multifunkčné ihrisko z Úradu vlády SR na čiastku 40 000,-€. Bolo vyhlásené verejné 

obstarávanie vo Vestníku pod č. 19511 Úradu pre verejné obstarávanie na dodávateľa, 

otváranie obálok a vyhodnotenie ponúk bude vykonané komisiou dňa 16.10.2015. Finančné 

prostriedky 10 032 € z predaja nehnuteľnosti, dotácia 40000 € a zvyšok nákladov vysúťaženej 

sumy bude uhradených z rezervného fondu obce. 

Dňa 07.10.2015 bude dodávateľskou firmou vyčistený priestor pod multifunkčným ihriskom 

od stromov. 

 

Starostka vyzvala poslancov obecného zastupiteľstva na pripomienky alebo pozmeňujúci 

návrh. 

 

Poslanec Ing. Stanislav Brath – chýbajúce finančné prostriedky z rezervného fondu sa musia 

vopred schváliť zastupiteľstvom. Je potrebné stanoviť o akú sumu sa jedná. 

 

Kontrolór JUDr. Veverka – ak sa vopred zverejní suma, uchádzači vopred budú vedieť do 

akých finančných hraníc budú môcť ísť a to ich môže ovplyvniť.  

 

Starostka – do ukončenia  vyhodnotenia verejného obstarávania nevieme akú čiastku 

finančných prostriedkov bude potrebné použiť z rezervného fondu. Po vyhodnotení ponúk 

bude zvolané mimoriadne obecné zastupiteľstvo. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Štitároch berie na vedomie informácie k podpísanej zmluve 

o dotáciu, o vyhlásení verejného obstarávania a predbežného financovania multifunkčného 

ihriska. 

 

 

 



K bodu č. 11.: 

 

Starostka informovala prítomných o prísľube finančných prostriedkov z Úradu vlády – 

predsedu vlády, zámer odovzdaný na okresnom výbore strany SMER na vybudovanie 

vodovodu na Pohranickej ulici. Výkopové práce budú zosúladené s rozširovaním verejného 

osvetlenia na tejto ulici. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Štitároch berie na vedomie informácie k prísľubu finančných 

prostriedkov na vybudovanie vodovodu na Pohranickej ulici. 

 

 

K bodu č. 12.: 

 

Starostka predložila obecnému zastupiteľstvu odsúhlasenie spracovaného Programu 

hospodárskeho a sociálneho rozvoja „PHSR“ na roky 2015 – 2020. 

 

Starostka vyzvala poslancov obecného zastupiteľstva na pripomienky alebo pozmeňujúci 

návrh, pričom pripomienky ani pozmeňujúci návrh neboli vznesené a dala hlasovať 

o schválenie Programu hospodárskeho a sociálneho rozvoja „PHSR“ na roky 2015 – 2020. 

 

Hlasovanie: 

počet prítomných poslancov - 4 

za – 4 –Peter Hörik, Bc. Milota Magová, Ing. Daniel Pindeš 

proti  – 0  

zdržal sa – 0  

 

Starostka konštatovala, že Program hospodárskeho a sociálneho rozvoja „PHSR“ na roky 

2015 – 2020 bol schválený. 

 

 

K bodu č. 13.: 

 

Starostka predložila obecnému zastupiteľstvu na odsúhlasenie dokumentu Bezpečnostný 

projekt obce Štitáre na ochranu osobných údajov s prislúchajúcimi smernicami. 

 

Starostka vyzvala poslancov obecného zastupiteľstva na pripomienky alebo 

pozmeňujúci návrh, pričom pripomienky ani pozmeňujúci návrh neboli vznesené a dala 

hlasovať o schválenie kúpnej zmluvy. 

 

Hlasovanie: 

počet prítomných poslancov - 4 

za – 4 –Peter Hörik, Bc. Milota Magová, Ing. Daniel Pindeš 

proti  – 0  

zdržal sa – 0  

 

Starostka konštatovala, že Bezpečnostný projekt obce Štitáre na ochranu osobných údajov 

s prislúchajúcimi smernicami bol schválený. 

 

 

 



K bodu č. 14.: 

 

Starostka informovala prítomných, že sa obec uchádzala o dotáciu na merač rýchlosti 

prostredníctvom nadácie Allianz.  Bola nám odsúhlasená dotácia účelová na merač rýchlosti 

vo výške 1500- €. Zmluva na dotáciu bola obcou podpísaná a bola nám uhradená prvá čiastka  

v zmysle zmluvy vo výške 1200,-€. Po zrealizovaní projektu a vyúčtovaní celej čiastky nám 

doplatia zvyšných 300,-€. Spolufinancovanie obce je  300 € na základe vykonaného verejného 

obstarávania – víťazom sa stala fy. EMPEMONT s najnižšou sumou  1800 €. 

Spolufinancovanie z rezervného fondu obce bude 300,-€. Umiestnenie na ul. Jelenecká pri 

rodinnom dome p. Süttöa. 

Poslanec Ing. Daniel Pindeš - to umiestnenie nie je príliš dobré, nechajme si to otvorené. 

Umiestnenie by sme mohli rozhodnúť priamo v teréne. 

 

Poslanec Peter Hörik - Umiestnenie merača by malo byť z dôvodu dotazovania sa občanov 

na Pohranickej ulici nakoľko tam je veľa malých detí. 

 

Starostka – na Pohranickej ulici nie je možné umiestnenie, pretože elektrické vedenie VO je 

na opačnej strane cesty, kde by mohol byť umiestnený merač. Najnebezpečnejší úsek je na 

Jeleneckej ulici bez chodníka , kde sa pohybuje najviac občanov a detí. Tento stav sa 

prejednal aj na pracovnej porade. Keby sa navrhol na Pohranickú ulicu, museli by sa hľadať 

iné možnosti nákladnejšie na napojenie elektrického vedenia. 

 

Poslankyňa Bc. Milota Magová – umiestnenie by malo byť bližšie k zákrute na Jeleneckej 

ulici kde bola aj nehoda. 

 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie informácie o prijatej dotácii a verejnom obstarávaní 

na merač rýchlosti. 

 

 

 

K bodu č. 15.: 

 

Starostka informovala prítomných o podaných žiadostiach na dotácie: 

1/ NSK – T: 15.10.2015 na kultúru a šport (ubytovanie hostí a vonkajšie outdoorové 

 športové náradia na ihrisku pri Spoločenskom dome ) bez spolufinancovania.  

Dávam  do pozornosti možnosť podania žiadosti aj športovcom TJ D. Štitáre. 

2/ POD a POD Zelená dedina - výsadba zelene vedľa nového koryta potoka na základe 

 projektu Revitalizácia centrálnej zóny obce s 5% spolufinancovaním 

 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie informácie o podaných žiadostiach na dotácie z NSK 

a POD . 

 

 

 

 

 

 

 



K bodu č. 16.: 

 

Starostka informovala prítomných o možnosti podať žiadosť o dotáciu na ČOV na 

Environmentálny fond vo výške 600000 € s  5% spoluúčasťou. Vybudovala by sa centrálna 

časť obce – ul. Pri Prameni.  

V rámci OZ Žibrica pracujeme na novej integrovanej stratégii, kde bude možnosť uchádzať sa 

o ďalšie dotácie.  

 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie informácie o podaní žiadosti o dotáciu na ČOV. 

 

 

K bodu č. 17.: 

Starostka informovala prítomných o aktivitách a podujatiach obce: 

a) 02.08.2015 obecné dni – celkové náklady činili 4411€  

b) 20.08.2015 obecné dni Kungos v Maďarsku –účasť poslancov Peter Hörik, Ing. Daniel 

Pindeš 

c) 12.09.2015 súťaž vo varení gulášu – pozitívny ohlas občanov a súťažiacich 

d) 25.10.2015 sa pripravuje Deň seniorov o 15,00 hod. /jubilanti, pamätné listy, 

občerstvenie/ - kultúrna komisia bude zasadať k príprave slávnosti 

e) Rekonštrukcia MŠ – celkové náklady 9440,11 €  

f) Asanácia bazéna – august 2015 – náklady 5000 €, spoluúčasť 300 €, rozšírenie priestoru 

centrálnej zóny na oddych a relax občanov 

g) Rozšírenie verejného osvetlenia- príprava tendrovej a projektovej dokumentácie , na 

pôvodných projektoch  boli navrhnuté samostatné rozvody ,ktoré musia byť prepracované  

na jestvujúce rozvádzače a chýbala celková projektová dokumentácia -Pohranická ulica 

h) Územný plán – štádium vyhodnocovania a spracovania  

i) RSÚC Nitra– poďakovanie za kvalitné orezávanie konárov a vyhĺbenie jarkov na 

Jeleneckej a Pohranickej ulici 

j) Vjazd na ul. Ku Gáborke – dezolátny stav, robí sa na  prieskume na opravu 

k) ul. Ku Gáborke –horná časť tejto komunikácie je v dezolátnom stave, robí sa prieskum na   

asfaltový koberec v tejto časti 

l) Fábryho ul. – v auguste 2015 bola vykonaná oprava a vysprávkovanie komunikácie 

s nákladom 666,25 € 

m) Podklady od p. Berecovej – p.Sóradová a p.Cilling prepísali jej rukopis o histórii kostola, 

podklady cca 50 strán, v prípade, ak sa nájde sponzor, chceli by sme publikáciu vydať. 

 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie informácie, tak ako sú uvedené v bode rôzne. 

 

 

 

K bodu 18.: 

A/ 

p. Oľga Sokolová  
a) poplatok za vodu 10€, ak je poplatok opodstatnený, navrhujem spravodlivejšie 

rozdelenie. Ak má menší odber, nižší poplatok. Rozrátať príjem 3800 € podľa 

spotreby vody. VZN nie je. Bolo by to spravodlivejšie pre osoby s nízkym príjmom. 

V rozpočte sú náklady na vodovod nižšie ako príjmy, vzniká prebytok. 

b) pozemky Majerské – preštudovala som si rozpočet, mám dojem že obec stagnuje, 

v rozpočte je x položiek ktoré by sa mohli presunúť na infraštruktúru. Príjem za vodu  

- zostatok 12000 € na budovanie infraštruktúry. Účelovo ich použiť. 



c) Daň z nehnuteľnosti – na prevádzku OU dáva štát, ostatné príjmy z daní by mohli ísť 

na infraštruktúru 

d) Druhú žiadosť som preformulovala – obec nech požiada Západoslovenskú distribučnú, 

a.s. o rozšírenie elektriky v lokalite Majerské,  

e) Znalecký posudok – podpísaná nájomná zmluva s TJ Dolné Štitáre, iniciatíva vyšla 

z vašej strany. Znalkyňa ohodnotila v ZP parcelu na 11,47 € a zasypaný rigol na cca 

37 €. Preštudovala som si vyhlášku a zistila som, že je na krajské mestá stanovená 

suma. V prípade záujmu o IBV môže zobrať 80% z tejto ceny. A potom z tej ceny sa 

koeficientami prepočíta východisková cena. Rigol zobrala 80%, pri ihrisku dala 40% - 

východiskovú cenu mala zobrať rovnakú. T.z, že znalecký posudok bol šitý na mieru. 

Dala som žiadosť na Ministerstvo spravodlivosti o vysvetlenie. 

 

Starostka 

a) Poplatok na merače vody bolo odsúhlasené uznesením OZ v roku 2012. V zmysle 

legislatívy je obec- pokiaľ je vlastníkom vodovodu- každých 6 rokov vymeniť všetky 

vodomery bez ohľadu na spotrebu vody odberateľov. Priemerná cena, ktorá bola 

v roku 2012 pri výmene všetkých vodovodov bola cca 80 €.  

Čiastka za poplatky vodomerov je samostatne evidovaná v rozpočte. Z tejto čiastky 

uhrádzame výmeny za vodomerov. Prebytok z vody sa používa na opravy a havárie na 

obecnom vodovode ,ktorý je vyše 20 ročný. Tu musíme  plánovať na rôzne havárie 

vodovodnej siete, ktoré sú často. Obec zodpovedá za kvalitu vody občanov, 

hygienické kontroly a dodržiavanie noriem, ktoré sú dodržiavané. Cena vody je 

stanovená a odsúhlasená do roku 2016  Úradom pre reguláciu sieťových odvetví 

„URSO“ 

b) pozemky Majerské, konkrétne pani Mentovej Margity sú 100 m od prístupovej 

komunikácie. Riešia sa v prvom rade lokality, ktoré sú obývané.. Do budúcna ak budú 

žiadosti o výstavbu RD sa bude investícia riešiť na komunikácie. Do holých 

pozemkov sypať kamene je zbytočné, pretože časom poveternostných podmienok sa 

zmije do zeme, ako to je aj s vybudovanou hrubou stavbou komunikácie pri ČOV. 

d) Požiadavku akceptujeme – žiadosť na Západoslovenskú distribučnú, a.s. zo strany 

obce 

e) prenájom pozemku pod ihriskom je do roku 2021. Ešte nie sú vysporiadané všetky 

pozemky pod ihriskom. Obec ponúkla rôzne možnosti vlastníkom- výmenu pozemku 

s obecnými pozemkami – nebola akceptovaná. Nedošlo k odpredaju ani na základe 

znaleckého posudku. Znalecké posudky boli vyhotovené znalcom na nehnuteľnosti. 

 

Poslanec Ing. Daniel Pindeš – my sme si kúpili holú rolu, inžinierske siete sme si riešili sami 

na svoje náklady. Keď som chcel bývať musel som si to všetko vybaviť a zaplatiť. 

 

Poslanec Ing. Stanislav Brath  

a) obec má regulované ceny. Úrad určí cenu na základe podkladov príjem / náklady 

 

Poslanec Ing. Stanislav Brath - vy ste bola ochotná svoju časť pozemkov predať obci a za 

akých podmienok. 

Ing. Oľga Sokolová – navrhovala som 20 €/za m2 aj na splátky 

  

Poslanec Ing. Stanislav Brath – komunikácia Ku Gáborke z čoho sa bude hradiť. 

Starostka – po prieskume bude zvolané mimoriadne obecné zastupiteľstvo.. 



Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie informácie tak ako odzneli v diskusii. Na všetky 

dotazy bolo zodpovedané. 

 

 

 

B/ 

Predsedu návrhovej komisie navrhol zmenu člena návrhovej komisie z dôvodu neúčasti 

poslanca Ing. Jozefa Cillinga. Za člena návrhovej komisie určuje poslanca Ing. Stanislava 

Bratha. 

Starostka vyzvala poslancov obecného zastupiteľstva na pripomienky alebo 

pozmeňujúci návrh, pričom pripomienky ani pozmeňujúci návrh neboli vznesené a dala 

hlasovať za návrh na zmenu člena návrhovej komisie. 

 

Hlasovanie: 

počet prítomných poslancov - 4 

za – 3 –Peter Hörik, Bc. Milota Magová, Ing. Daniel Pindeš 

proti  – 0  

zdržal sa – 1 – Ing. Stanislav Brath 

Starostka konštatovala, že Ing. Stanislav Brath bol schválený ako člen návrhovej komisie. 

 

 

 

 

K bodu č. 19.: 

 

Obecné zastupiteľstvo v Štitároch p r e r o k o v a l o všetky prijaté uznesenia 

 

schvaľuje : 

 

všetky prijaté uznesenia. 

 

Hlasovanie: 

počet prítomných poslancov – 4 

za  -   4 -  Bc. Milota Magová, , Ing. Daniel Pindeš, Peter Hörik, Ing. Stanislav Brath 

proti  – 0  

zdržal sa – 0 

 

Starostka konštatovala, že uznesenie bolo schválené.  

 

Pani starostka  poďakovala prítomným za účasť a 7. zasadnutie obecného zastupiteľstva 

ukončila. 

 

 

 

Ing. Zuzana Vinkovičová 

          starostka obce Štitáre 

 

 

 



Overovatelia:  Bc. Milota Magová ................................................... 

                                   Peter Hörik  .................................................... 

    

Zapísala:  Valéria Nagyová 

 

V Štitároch, dňa: 08.10.2015 

 

Vyvesené:  09.10.2015 

Zvesené:  24.10.2015 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


